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兹对下列报告主体所递交之温室气体盘查报告书（2023 年）进行核查 

宁波双林汽车部件股份有限公司 

核查范围 

DNV - 管理服务集团（下称 DNV） 经由宁波双林汽车部件股份有限公司（下称“报告主体”）的委托，对其

所递交的温室气体盘查报告书（2023 年）（下称“该报告”）而提出的温室气体主张进行核查，核查范围设

定为该报告所涵盖之报告边界，详见本意见书的附录 A&B。 

核查规范 

本次核查，以 ISO 14064-1:2018 以及其他涉及使得温室气体排放的识别、计算、监测及报告等过程能趋于一

致的各项准则进行。 

本次核查的实施过程，是按照 ISO 14066:2023、ISO 14065:2020 与 ISO 14064-3:2019 等标准的要求。 

核查意见 

依据上述确定的各项验证准则进行核查，DNV 认为，2024 年 9 月 24 日发布的该报告不存在不符合上述验证

标准的重大差异。 该意见是基于以下方法决定的： 

− 对于直接温室气体排放（类别 1）和输入能源的间接温室气体排放（类别 2），该报告中信息的可靠性得到了合理保证水

平的验证； 

− 对于组织使用产品产生的间接温室气体排放（类别 3），所涉及的信息已使用议定的程序（AUP） 进行验证和测试。 

同时，对附录 A、B 及 C 中所列的各项信息也在过程中进行了核查。 
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意见书补充信息 

过程与方法 

DNV 于核查期间，对盘查报告进行了完整的审阅，并在接续的追踪访谈中，获取了足够的证据以决定对如前

述规范的符合程度。 

温室气体排放量的量化 

盘查报告所涵盖的时间范围自 2023 年 1 月 1 日起至 2023 年 12 月 31 日为止。DNV 认为盘查报告所载明之

温室气体排放量化过程的结果具有真实性、透明度高，并具有可量测性。  

核查的组织边界 

 财务管理控制   运行管理控制   股权持分  

核查的温室气体 

 CO2  CH4  N2O  HFCs  PFCs  SF6   NF3 

 

核算指标 核算结果（tCO2e） 

类别 1 - 直接温室气体排放
1
 961.39 

类别 2 - 输入能源的间接温室气体排放
2
 18,671.82 

类别 1&2 之温室气体排放总量 19,633.22 

类别 3 – CDP4 上游运输和配送 3,765.89  

类别 3 – CDP6 商务差旅 133.10 

类别 3 – CDP7 员工通勤 596.61  

类别 3 – CDP9 下游运输和配送 3,393.93 

类别 3 – 运输产生的的间接温室气体排放 7,889.53 

温室气体排放总量
34

 27,522.74 

1. 直接温室气体排放的详细信息可参见附录 C； 

2. 外购电力因子，本次报告边界内 6 个场址
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附录 A 

 

 

报告主体所提出该报告之温室气体主张，其涵盖地址包括： 

编号 厂区 地址 
排放量 

tCO2e 

1 宁波双林汽车部件股份有限公司 浙江省宁波市宁海县桃源街道科园北路 236 号 

27,522.74 

2 柳州双林汽车部件制造有限公司 广西省柳州市车园横三路 2 号厂房西侧  

3 
苏州双林汽车配件有限公司 

苏州双林塑胶电子有限公司 

江苏省苏州市吴中区胥口镇浦金路 999 号 

4 天津双林汽车部件有限公司 天津市经济技术开发区洞庭路 158 号 

5 

宁波杭州湾新区双林汽车部件有限公司  

宁波双林汽车部件股份有限公司杭州湾

新区分公司       

浙江省宁波市杭州湾新区滨海五路 598 号 

6 
宁波双林模具有限公司（模具厂）  

宁波双林模具有限公司(鑫城一厂) 

浙江省宁波市宁海县西店镇吉山村 666 号 
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附录 C 

 

 

对于直接排放和移除量，每种温室气体的量化结果如下，以 tCO2e 为单位。  

CO2 CH4 N2O HFCS PFCS SF6 NF3 合计 

385.42 411.87 3.91 160.19 0.00 0.00 0.00 961.39 

1.40% 1.50% 0.01% 0.58% 0.00% 0.00% 0.00% 100% 
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This is to verify initiate reporting of Greenhouse Gas Emissions Inventory Report (2023) of 

Ningbo Shuanglin Auto Parts Co., Ltd. 

Scope of Verification  

DNV Business Assurance (DNV) has been commissioned by Ningbo Shuanglin Auto Parts Co., 

Ltd. (hereafter the “Company”) to perform a verification of its GHG Emissions Inventory Report 

(2023) (hereafter the “Inventory Report”) in China, the scope of the verification is set to the 

reporting boundary covered by this Inventory Report, as detailed in Appendix A&B of this 

opinion. 

 

 

Verification Criteria and GHG Programme 

The verification was performed on the basis of ISO 14064-1:2018, as well as those given to 

provide for consistent GHG emission identification, calculation, monitoring and reporting. 

The implementation process of the verification, is in accordance with the requirements of 

standards of ISO 14066:2023, ISO 14065:2020 and ISO 14064-3:2019 etc. 

 

 

Verification Opinion  

It is DNV’s opinion that the Inventory Report (2023), which was published on 24 September 

2024, is free from material discrepancies in accordance with the verification criteria identified as 

stated above. The opinion is decided based on the following approaches, 
− For the Direct GHG emissions (Category 1) and Indirect GHG emissions from imported energy 
(Category 2), the reliability of the information within the Inventory Report (2023) were verified with 

reasonable level of assurance.  
− For the other Indirect GHG emissions (Category 3), the involved information was verified and tested 
using agreed-upon procedures (AUP). 

In addition, the information listed in attached Appendix A&B&C were also verified during the 

process. 
 

 

 

 

  DNV Business Assurance 
China 

 
 

SONG Ke 
GHG Verifier 

 Tony Xu  
Management Representative 

Place and date:  Shanghai, 29 September 2024 
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Supplement to Statement 

Process and Methodology 
The reviews of the Inventory Report and the subsequent follow-up interviews have provided 

DNV with sufficient evidence to determine the fulfilment of stated criteria.  

 
Quantification of Greenhouse Gas Emission 
The Inventory Report covering the period 1 January to 31 December 2023, it is DNV’s opinion 

that the Inventory Report results in quantification of GHG emissions that are real, transparent 

and measurable.  

 

Organizational Boundary of Verification 
Financial Management Control Operational Management Control Equity Share 

 

GHGs Verified 
CO2 CH4 N2O HFCs PFCs SF6 NF3 

 
GHG Inventory Categories Amount (tCO2e) 

Category 1 - Direct GHG emissions1 961.39 

Category 2 - Indirect GHG emissions from imported energy2 18,671.82 

GHG emissions of Category 1 & 2 19,633.22 

Category 3 – CDP4 Upstream transportation and distribution 3,765.89  

Category 3 – CDP6 Business travel 133.10 

Category 3 – CDP7 Employee commuting 596.61  

Category 3 – CDP9 Downstream transportation and distribution 3,393.93 

Category 3 - Indirect GHG emissions from transportation 7,889.53 

Total Emissions34 27,522.74 

 
1.  For details of the Direct GHG emissions please refer to Annex C; 
2.  The selection of emission factors of the imported electricity: for these 6 sites it was selected as per the respective 

provincial emission factors incl. Zhejiang Province, Guangxi Province, Jiangsu Province and Tianjin City, 

announced in Announcement on 2021 Emission Factors for Power Grid in China by Ministry of Ecology and 

Environment and Bureau of Statistics on 12 April 2024; 

3.  The scope of other indirect emissions (excl. imported energy with designated/limited source) is determined by 

the reporting entity based on predetermined criteria for assessing significant indirect emissions and considering 

the intended use of its GHG inventory; 

4.  The Global Warming Potential (GWP) defined in IPCC AR6 has been chosen and referred by the Organization; 

 
Verification Opinion 

 Verified without Qualification 

 Verified with Qualification 

 Unable to Verify 
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APPENDIX A 

 

 

The GHG statement proposed by the reporting entity for this Inventory Report includes the 

following addresses: 

No. Facility Address 

Total 

emissions 

tCO2e 

1 

Ningbo Shuanglin Auto Parts Co., Ltd. 

 

 

No. 236, Keyuan North Road, Ninghai County, 

Ningbo, Zhejiang Province, China 

27,522.74 

2 
Liuzhou Shuanglin Automotive Parts 

Manufacturing Co., Ltd 

No. 2 Cheyuan Hengsan Road, Liuzhou City, 

Guangxi Zhuang Autonomous Region, China 

3 

Suzhou Shuanglin Auto Parts Co., Ltd. 

Suzhou Shuanglin Plastic&Rubber 

Electronics Co., Ltd. 

999 Pujin Road, Xukou Town Wuzhong District, 

Suzhou, Jiangsu, China 

4 Tianjin Shuanglin Auto Parts Co., Ltd. No. 158 Dongting Road, TEDA, Tianjin, China 
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APPENDIX B 

 

 

The reporting boundary of the Inventory Report (2023) is identified by organization as: 

Category Reporting Boundary* 

1. Category 1 - Direct GHG 
emissions 

Fuel usage from stationary combustion (boiler etc.), fuel 

usage from mobile combustion (incl. vehicles), process 

emissions (LPG usage), fugitive emissions (incl. refrigerant, 

fire extinguishers etc). These facilities and process were 

owned or controlled by the reporting entity within its 

organizational boundary.  

2. Category 2 - Indirect GHG 
emissions from imported 
energy  

Indirect emissions from imported electricity. 

3. Category 3 - Indirect GHG 

emissions from transportation 

Upstream transportation and distribution, Downstream 

transportation and distribution, Business travel 

and Employee commuting. 

 

*The scope of other indirect emissions (excl. imported energy with designated/limited source) is 

determined by the reporting entity based on predetermined criteria for assessing significant indirect 

emissions and considering the intended use of its GHG inventory. 
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APPENDIX C 

 

 

For direct GHG emissions and removals, the quantified results for each GHGs are as follows, in 

tCO2e units.  

CO2 CH4 N2O HFCS PFCS SF6 NF3 SUM 

385.42 411.87 3.91 160.19 0.00 0.00 0.00 961.39 

1.40% 1.50% 0.01% 0.58% 0.00% 0.00% 0.00% 100% 
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